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Kedves Gyerekek! Az adventi várakozásnak a karácsonyi 

felkészülésnek az útján, mint egy újabb állomásként gyújtották meg a 

hétvégén a második gyertyát. Nem a multikban, bevásárló 

központokban és az utcai árusoknál kell keresnünk az ünnepet. Nem a 

Black Friday-ben megedződött és megerősödött, felbőszültek diadala 

ez az időszak, amit most tévesen folytatni kell, hanem a szívnek és a 

szeretet ünnepének az előkészülete. Állj meg ember! Egy kicsit 

csendesedj el! Állj félre a tömegből, a forgatagból! Nyisd ki a szívedet! 

Vedd észre a sötétségben a fényt és indulj el felé! Mert ott vár Téged a 

jászolban született kisded, akinek születésekor az angyalok békét 

hirdettek a Földön: „Dicsőség a magasságban Istennek, és békesség a 

Földön a jóakaratú embereknek!” Azért, hogy minél többen 

megtaláljuk a szeretet fényét, amit szívünkbe zárva a karácsony 

ünnepén adhatunk át szeretteinknek, és hogy a következő években is 

tudjunk karácsonyt ünnepelni félelem nélkül Európában, 

Magyarországon, nagycsaládban itt a PÁGISZ-ban és otthon 

szeretteink körében, ennek reményében gyújtom meg az adventi 

koszorú második gyertyáját. Az író, Müller Péter szavait idézem: 

„Karácsony nem az ész, hanem a szív ünnepe. És a szív érzi, hogy 

azok is ott állnak veled a karácsonyfa körül, akiket a szemeddel nem 

látsz, és az eszeddel nem hiszel.” 

 


